
Protokoll fra generalforsamling Vortunglia hytteforening 
Lørdag 20.april 2024 kl 13 på Rømskog spa 

1. Konstituering

Møteleder: Sten Rune Sterner

Protokollfører: Hanne Sand

Protokollvitner: Håkon Auke og Frank Andersen

1a. Møteinnkalling godkjent 

1b. Årsberetning godkjent

1c. Regnskap godkjent

1d. Valg: 

Ny styreleder: Hanne Sand

Nye styremedlemmer: Øyvind Ransberg og Linda Skog

Rep til Evra: Trond Nordseth

2. Innkomne forslag

a. Veigruppe som tar seg av alle spm vedrørende veiene på feltet ble: 

	 Stian Gruer

	 Frode R Andersen

	 Thormod Syversen

	 Trond Nordseth

Gruppa konstituerer seg selv og er kontaktledd mot Tørnby

b. Utredning av oppgradering/istandsetting av gammelt renseanlegg. Auke 
skal undersøke kostnader. Det bør settes av midler til dette fortløpende. 

c. Strøkasser. Vi trenger 3 kasser, og disse settes ut etter samråd med Jørn 
hos Tørnby. Forslag er ved Arne, ved Måsåvikvn og ved kryss Kattebuvn og 
Ulvemyrvn. 

d. Nettside. Hjemmesiden (vortunglia.com) vår har ligget nede en tid. Den 
skal nå oppfriskes og brukes til all info om hva som skjer v/Linda. 
Facebooksiden brukes fremdeles, og den skal ikke slippe inn hvem som 
helst. v/Morten

e. Kontingent vedtas økt til kr 1000 pr år. Vi trenger økning av reserve når det 
er behov for oppgradering og reparasjoner. 

f. Det ønskes en pumpegruppe. Øyvind og Morten sa seg villige til å stille 
opp. 

Diverse: 

Vi lar overskuddet vokse inntil videre. Styret foretar beslutninger hvis det er 
behov for å bruke dette. Det er pt ca 200 000 kr. Man oppfordres til å støtte 
Grasrotandelen i Norsk Tipping, har fått inn 8 775 hittil i år.

Vi minner på at det er båndtvang for tiden, og hundebæsj må plukkes opp. 

Det er ingen rutiner for salting pt, derfor oppfordres alle til å kjøre sakte  og 
med forstand. 

Gangveier som var markert på opprinnelig kart over feltet. Dette tar 
veigruppa tak i. Siden kart har vært justert (feilført?), kan dette bli en 
utfordring. Vi ber alle om å vise forståelse for arbeidet. Stiene bør ikke være 



til genanse for beboerne, men til lettelse for de som trenger rask tilgang til 
vannet. 

Dugnad blir 11.mai kl 12. Alle møter ved badeplassen og oppgaver blir 
fordelt. Ansvarlig for dugnaden er Morten, og alle aktuelle oppgaver bes 
meldt til ham via Face eller hjemmesiden. 

Det er ennå uavklart hvem som eier veiene her. Vi har lagt inn et bud på 25 
000 til bobestyrer, men vi har ikke fått svar. Dette må vi mase på!

Til avslutning ble Sten Rune Sterner takket av. Det er klart at han har lagt ned 
en enorm innsats for alle som bor her, vi er nok ikke klar over hvor viktig hans 
innsats har vært i den krigen som har pågått. Varm takk og stående applaus!

Nyvalgt leder takker for fremmøte. Hun kan ikke gjøre jobben alene, men er 
trygg på at vi har mange flinke og innsatsvillige folk som kan bidra til at dette 
fortsetter å være et trivelig sted å ha hytte. Når alle legger godvilje og krefter 
til, blir dette bra. 


Godkjent av  


_____________________	 _________________________-

Haakon Auke  	 	 	 Frank M . Andersen


Styrets sammensetning etter generalforsamling:  
Hanne Sand, styreleder

Laila Hetland, kasserer

Morten Kraft, dugnadsansvarlig

Tove Ervik, sekretær

Øyvind Ransberg, styremedlem

Linda Skog, varamedlem/hjemmeside

Eigil Håstein varamedlem



